
Zápis z jednání výboru Komise sociální a Rady seniorů 

 

Název:     6. zasedání Komise sociální a Rady seniorů (dále jen Komise) 

Datum konání:  9. května 2022 

Místo konání: zasedaní místnost MěÚ Šlapanice 

Přítomni: p. Zdeněk Vlkojan, p. Jiří Umlášek, Ing. Lucie Josková, ing. Gabriela Riegerová 

Hosté:  Mgr. Michaela Trněná, Mgr. Zuzana Sovová 

Omluveni: MUDr. Hana Lejdarová,pí.  Marie Králová 

 

Program:  

1. zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu, 

2. kontrola úkolů z minulého jednání, 

3. hodnocení a diskuse k dokumentu „Konzultace – pečovatelská služba Šlapanice 

4. projednání záměru nákupu Univerzitního centra MU pro potřeby Města, 

5. jmenování člena komise do pracovní skupiny pro přípravu projektu využití Univerzitního 

centra pro potřeby města 

6. diskuse  členů – různé, 

7. závěr 

 

Průběh jednání:  

1. Zahájení a schválení programu jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu  

Jednání zahájeno v 18:00. Zapisovatelem určena ing. Gabriela Riegerová, ověřovatelem pan Jiří 

Umlášek. Předsedkyně komise konstatovala přítomnost 5 členů Komise , Komise sociální je  

usnášeníschopná.  

Schválen program jednání.  

Hlasování: 4 pro                Návrh schválen  

 

2. Z minulého jednání jsou evidovány úkoly: 

    2. 1. Provedení analýzy stavu a potřebnosti sociálních služeb pro všechny věkové kategorie občanů 

Města Šlapanice – viz bod 3 

     2. 2. prověření potřeby nízkoprahového centra – analýza probíhá a zpráva bude podána členům po 

jejím dokončení.  

 



3.  Členům komise byl předen rozeslán vypracovaný materiál Konzultace – pečovatelská služba 

Šlapanice,  vypracovaný společností Quantity Quality Time. Materiál vychází z Vize a požadavků 

Jihomoravského kraje vůči pečovatelské službě v rámci sítě sociálních služeb Jihomoravského kraje.  

Konzultace zpracovatelů probíhaly s pracovnicemi sociálního odboru Města i starostkou. Na zasedání 

výboru vedoucí Pečovatelské služby mgr. Zuzana Sovová shrnula závěry provedené analýzy a 

informovala členy o přijatých opatření a již probíhajících změnách. 

Návrh usnesení: Komise sociální a Rady seniorů bere na vědomí text dokumentu Konzultace – 

pečovatelská služba Šlapanice a doporučuje RM: 

-  seznámit se se závěry provedené analýzy, 

- vytvoření pracovní skupiny pro přípravu projektu využití Univerzitního centra MU pro 

potřeby Města, 

- zejména prověření a případnou přípravu denního stacionáře a odlehčovací služby v objetu 

Univerzitního centra MU po odkupu Městem, což je v souladu se závěry provedených 

konzultací  

Hlasování: 4 pro                 Návrh schválen  

 

4. Starostka informovala členy o aktuálním stavu probíhajícího záměru nákupu budovy Univerzitního 

centra Masarykovy univerzity. Zájem Města trvá a ZM bude v červnu 2022 předložena kupní smlouva. 

Z tohoto důvodu doporučila Komise sociální a Rady seniorů RM vytvoření pracovní skupiny – viz bod 

3, pro přípravu projektu na využití zařízení pro potřeby Města. Starostka informovala členy komise 

stávajícím využívání budovy pro potřeby ubytování uprchlíků z Ukrajiny, o systému organizačního 

zabezpečení jejich pobytu ve městě a o finančních zajištění.  

Dále informovala o záměru vybudování ordinace praktického lékaře MUDr. Šmída v přízemních 

prostorách budovy na Nádražní ulici, jehož stávající ordinace se musí přesunout z důvodu výpovědi 

v nájemních prostorách k 30. 6. 2022 a dále o zájmu Svobodné školy Arktur o pronájem prostor 

budovy na Nádražní ulici pro účely provozování vzdělávacího zařízení Svobodná škola. 

Usnesení: Komise bere na vědomí informace starostky a doporučuje pokračovat v přípravě nákupu 

budovy Univerzitního centra Masarykovy univerzity pro potřeby města a přípravy projektu na využití 

objektu pro potřeby města v souladu se zájmy a potřebami občanů Města Šlapanice.  

Hlasování: 4 pro                           Návrh schválen  

 

5.  Komise sociální a Rady seniorů navrhují za člena pracovní komise pro Projekt Univerzitní centrum 

MU paní Marii Královou  

Hlasování: 4 pro                           Návrh schválen  

 

5. Diskuze členů Komise:  

   - v diskusi členové navázali na diskuzi k bodu 2. a debatovali o práci sociálního odboru ve vztahu 

k věkové kategorii mladistvým a doporučují prověření poptávky po nízkoprahovém centru, 



 - Mgr. Zuzana Sovová informovala členy komise o podání žádosti o dotaci na pořízení vozidla pro 

potřeby Pečovatelské služby. Jedná se o vozidlo s větším prostorem pro transport osob se sníženou 

pohyblivostí (např. na vozíku) 

 

- Ing. Lucie Josková, koordinátorka agendy Zdravé město Šlapanice informovala o nadcházejících 

akcích  

6. Závěr: jednání bylo ukončeno v 19.00 hod.   

 

7. Další jednání: jednání Komise sociální a Rady seniorů bude svoláno dle potřeby v červnu nebo 

v září roku 2022.  

 

Ověřovatel : pan Jiří Umlášek  

 

Zpracoval a zapsal: Ing. Gabriela Riegerová                                                    Ve Šlapanicích 9. 5. 2022 


